
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 573
van MEYREM ALMACI
datum: 25 mei 2023

aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Buitenlandse straathonden  -  Invoerverbod

Onlangs riep de Raad voor Dierenwelzijn op om een invoerverbod in te stellen op 
buitenlandse asiel- en straathonden. Dit om zowel de problematiek van overbezetting in 
Vlaamse asielen aan te pakken als het gegeven dat een deel van deze honden niet 
geschikt is om als familiedier te fungeren in een Vlaams gezin. 

Tijdens de commissie van 10 mei 2023 antwoorde de minister op vraag om uitleg nr. 
2413 dat de verhouding Belgische honden en honden met een niet-Belgisch paspoort 
ongeveer 70/30 is. Cijfers over de hoeveelheid honden die worden geïmporteerd uit het 
buitenland zijn belangrijk om de grootte van die import in te schatten, evoluties te 
detecteren en om te kijken via welke kanalen de meeste honden tot in België geraken.

1. Graag een overzicht per jaar van het aantal honden met een Belgisch en een niet-
Belgisch paspoort in de afgelopen 10 jaar. Dit in absolutie en relatieve cijfers. 

2. Welke redenen ziet de minister om de eventuele evoluties in deze cijfers te 
verklaren? 

3. Graag een overzicht per jaar van de verschillende instroomkanalen van hoe de 
honden naar België zijn gekomen (erkende buitenlandse kweker, buitenlands asiel, 
…) en de bijbehorende aantallen per instroomkanaal. Indien die cijfers niet bekend 
zijn, plant de minister dan ze te gaan bijhouden?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 573 van 25 mei 2023
van MEYREM ALMACI

1.

Jaartal Aantal honden 
geregistreerd 

% Niet-Belgisch 
paspoort

2022 97.062 24,2
2021 112.958 31,0
2020 108.086 34,1
2019 99.425 30,4
2018 97.437 27,7
2017 98.470 27,8
2016 98.546 27,3
2015 94.234 23,8

2. Ik wil niet wild speculeren over mogelijke verklaringen achter deze cijfers. Er tekent 
zich niet echt een trend af, tenzij een beperkte toename in de corona-periode. We 
weten dat de vraag naar honden toen iets hoger was. 

3. De gevraagde gegevens kunnen niet uit Dog ID gehaald worden. Dog ID werd 
overigens opgericht met als doel verloren gelopen honden snel te kunnen herenigen 
met hun respectieve baasjes. De gevraagde gegevens kunnen wel partieel uit de 
databank van het TRACES systeem (= het TRAde Control and Expert System) gehaald 
worden, d.i. het online beheerssysteem van de Europese Commissie waarin de 
bewegingen van dieren opgenomen moeten worden, dewelke beheerd wordt door het 
Federaal Agentschap voor de Veiligheid van de Voedselketen (FAVV). 


